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Dotyczy: Nowego punktu PSZOK na terenie dzielnicy Szobiszowice. 

  

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

W nawiązaniu do przygotowanej przez Pana informacji o pracy prezydenta zaprezentowanej 

podczas Sesji Rady Miasta w dniu 26.11.2020 pragnę zwrócić się z pytaniami dotyczącymi nowego 

punktu PSZOK na terenie dzielnicy Szobiszowice. 

 

W związku z powyższym uprzejmie proszę o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Na jakim etapie jest tworzenie nowego punktu PSZOK w dzielnicy Szobiszowice ? 

2) Czy została już wytypowana konkretna lokalizacja, jeśli nie to jakie są brane pod uwagę ? 

3) Czy nowy punkt będzie przyjmował wszystkie rodzaje odpadów jak dotychczasowy przy 

 ul. Rybnickiej ? 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 

 
 


